
Protokoll styrelsemöte 20200210 
Närvarande: Kent Bertilsson, Kent Molin, Kåke Bäckmark, Carin Skoog, Anders Degerman, Bernt 

Johansson, Mattias Möllervärn, Allan Halvarsson 

 

1.  Mötet öppnades 

2.  Kåke valdes till ordförande och Carin till sekreterare 

3.  Anders Degerman valdes till justerare 

4.          Reningsverket fungerar bra just nu. Ett ledningsfel är 

         åtgärdat. Fortfarande förekommer skum. Årlig analys görs 

         snart. Ägarbytet av marken klart. 

5.  När det gäller vattenverket är pH-värdet 6,3 nu. Mötet 

         beslutade att Allan får prova olika sorts kalk för att se vilket 

         som passar bäst. 

6.          Kåke har skrivit verksamhetsberättelse.  

7.          Vi kommer att behöva höja vattenavgiften till 1200 kronor. 

8.          Kåke skickar ut kallelse till stämman (söndag 15/3 kl 11:00) 

         via mail till dem som har det. Övriga får brevlådepost.           

9.          På stämman ska vi alltid ha en punkt som handlar om vad som 

         kan slängas i avloppet. Vi kommer att bjuda på kaffe och 

         kaka på stämman. 

10. Mötet avslutades 

 

 

 

Carin Skoog…………………………………….. 

 

 

 

Anders Degerman……………………………………… 

 

             

              


